

To all students, (please see page 2 for information **in French**)

Firstly, to say a great well done to all the students who have sent me their homework over the last few weeks – distance learning in another language is extremely difficult and even harder in another language so really, well done!

😊 The level of work has been excellent and I'm very proud and impressed by you all!

I want to make a few things clear about my intentions during this strange confined time.

- **The work that is being sent to you will not be marked for points, nor will you be penalized for mistakes made. Errors are inevitable in this situation and I have no intention of scrutinising students for this**
- **My intention is and always will be to try to keep you on track to succeeding in this subject and that is why I continue to send you new topics to keep you (hopefully interested) and above all, familiar in English**
- **New topics that have been sent to you will not be tested if and when you return to school – only work that was covered in class before the confinement will be tested.**
- **I understand completely that the work can be difficult and like me, I wish I did not have to send it to you via the internet as it is never easy, especially in another language.**

For this reason, I will not be sending new topics to complete. Instead, we are encouraged to send material that we have seen in class to keep you within the language of English and of course to prepare you for an end of school year test if we return to school.

The content of the work (questions, presentations, reading, writing) I will send will vary between each year group based on English level of course, but the work will be based on subjects that we studied together in class.

Again, I applaud you all for your (and your parents' efforts) during this time and as always if you have any questions or concerns, you have my contact details.

Well done to you all ! 😊

I hope to see you all very soon. Take care and be good 😊 Madame Rowlands

Tout d'abord, dire un grand bien fait à tous les étudiants qui m'ont envoyé leurs devoirs au cours des dernières semaines - l'apprentissage à distance dans une autre langue est extrêmement difficile et encore plus difficile dans une autre langue si vraiment, bien fait! 😊 Le niveau de travail a été excellent et je suis très fier et impressionné par vous tous!

Je veux clarifier certaines choses sur mes intentions pendant cette étrange période confinée.

**- Le travail qui vous est envoyé ne sera pas marqué pour les points, et vous ne serez pas pénalisé pour les erreurs commises. Les erreurs sont inévitables dans cette situation et je n'ai pas l'intention de scruter les étudiants pour cette**

**- Mon intention est et sera toujours d'essayer de vous garder sur la bonne voie pour réussir dans ce sujet et c'est pourquoi je continue à vous envoyer de nouveaux sujets pour vous garder (j'espère intéressé) et surtout, familier en anglais**

**- Les nouveaux sujets qui vous ont été envoyés ne seront pas testés si et quand vous retournez à l'école - seul le travail qui a été couvert en classe avant le confinement sera testé.**

**- - Je comprends parfaitement que le travail peut être difficile et comme moi, je souhaite que je n'ai pas eu à vous l'envoyer via l'Internet car il n'est jamais facile, surtout dans une autre langue.**

Pour cette raison, je ne vais pas envoyer de nouveaux sujets à compléter. Au lieu de cela, nous sommes encouragés à envoyer du matériel que nous avons vu en classe pour vous garder dans la langue de l'anglais et bien sûr pour vous préparer à un test de fin d'année scolaire si nous retournons à l'école.

Le contenu de l'œuvre (questions, présentations, lecture, écriture) que j'enverrai variera d'un groupe annuel basé sur le niveau d'anglais bien sûr, mais le travail sera basé sur des sujets que nous avons étudiés ensemble en classe.

Encore une fois, je vous félicite tous pour vos (et les efforts de vos parents) pendant cette période et comme toujours si vous avez des questions ou des préoccupations, vous avez mes coordonnées. Bravo à vous tous ! 😊

J'espère vous voir tous très bientôt. Prenez soin de vous et soyez bon 😊

Madame Rowlands

